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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Fontos lenne-e a kockázatok kiszűrése miatt az oltások előtti szűrés? " 

Tisztelt Miniszter úr!

Bizonyára Ön is hallott több olyan esetről, akik az oltás után betegedtek meg, rosszabb esetben 
kórházba is kerültek. Amellett, hogy rendkívül fontosnak tartom, hogy minél több honfitársunk 
oltassa be magát, a lehetséges kockázati tényezőket is szükségesnek érzem minimalizálni.

Az elmúlt hetekben több megkeresés érkezett felém azzal kapcsolatban, hogy a koronavírus-járvány
elleni védőoltás beadását megelőzően segítsek egy teszt elvégzésében, mert szeretnék kizárni azt a 
kockázatot, hogy vírussal megfertőzve kapják meg a vakcinát.

Tekintettel arra, hogy az általános álláspont szerint soha, semmivel nem oltunk járvány közepén 
(például az influenza vakcinát is még a járvány előtt adják be), ezért úgy gondolom, hogy 
mindenképp fontos és indokolt lenne egy gyorstesztet elvégezni az oltások beadása előtt, és kizárni 
azt a kockázatot, hogy egy esetleges fertőzöttségre történjen a vakcina beadása. Az ügyben több 
neves szakértővel is egyeztettem, akik kivétel nélkül fontosnak tartanák az oltás előtti tesztelést.

Sajnos több hír és álhír terjed a különféle vakcinákkal, valamint azok mellékhatásaival 
kapcsolatban. Vélhetően az esetleges fertőzöttségre való “ráoltást” a teszteléssel csökkenteni 
lehetne, ez pedig növelné az oltásokba vetett bizalmat.

Mivel rengetegen vannak, akik tünetmentesen estek át a fertőzésen vagy épp az oltás beadásának 
idején tünetek nélkül fertőzöttek a vírussal, az esetleges kockázatok kiszűrése és megelőzése 
érdekében határozati javaslatot nyújtottam be az Országgyűlésnek, mely szerint ingyenes gyorsteszt
elvégzését biztosítsák az oltásra jelentkezőknek. 

Kérdezem a Tisztelt Miniszter urat, Ön szerint is fontos lenne-e a kockázatok kiszűrése miatt az 



oltások előtti szűrés? Támogatják-e a javalatom?

Köszönöm megtisztelő válaszát!

Rig Lajos
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